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Protokół nr 3/2020 

z posiedzenia Komisji Statutowej 

Rady Powiatu Nowosądeckiego 

w dniu 23 czerwca 2020 r. 

 

 

Realizowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Statutowej Rady Powiatu 

Nowosądeckiego. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 

przekształcenia Internatu Międzyszkolnego w Starym Sączu w Bursę Szkolną. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie ogłoszenia 

tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – 

Szpital im. dr. J. Dietla w Krynicy-Zdroju. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA otworzył posiedzenie i przywitał 

obecnych. 

 

W posiedzeniu brali udział wszyscy członkowie Komisji oraz zaproszeni goście: 

 

Antoni KOSZYK – Wicestarosta Nowosądecki 

Monika DZIEDZINA – Sekretarz Powiatu Nowosądeckiego 

Bożena MYNAREK  – Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu 

Dorota DOBROWOLSKA  – Kierownik Zespołu Zdrowia i Spraw Obywatelskich  

                            

 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA przedstawił porządek 

posiedzenia i poddał go pod głosowanie. 

 

Porządek posiedzenia został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad  2. 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA poddał pod głosowanie protokół 

z poprzedniego posiedzenia Komisji Statutowej Rady Powiatu Nowosądeckiego. 

 

Protokół został jednogłośnie przyjęty i podpisany. 
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Ad 3. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA zadał pytanie dotyczące 

zatrudnienia dyrektora placówki. W uchwale nie ma powołaniu na konkretny przepis prawa 

oświatowego.  

 

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Bożena MYNAREK wyjaśniła, że dyrektora 

Bursy powołuje i odwołuje organ prowadzący po wyłonieniu kandydata z konkursu. Zasady te 

wynikają z przepisów rozporządzenia.  
 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA zadał pytanie dotyczące terminu 

rozpoczęcia pierwszego roku bursy, zwracając uwagę na krótki dwutygodniowy termin określony 

w §14 ust 2 Statutu Bursy Szkolnej w Starym Sączu zatwierdzenia arkusza organizacyjnego. 

 

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Bożena MYNAREK wyjaśniła, że zapis ten 

dotyczy aneksu. Pierwszy arkusz organizacyjny został przygotowany zgodnie z rozporządzeniem 

w kwietniu. Daty te wynikają z rozporządzenia o szczegółowej organizacji szkół i placówek. 

Arkusz nie może zostać wcześniej przygotowany ponieważ rekrutacja odbywa się w miesiącu 

sierpniu.   

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA zacytował  następujący 

fragment uzasadnienia uchwały: „Internat Międzyszkolny w Starym Sączu został utworzony 

1 września 2003 r. jako samodzielna placówka zapewniająca opiekę i wychowanie uczniom szkół 

z terenu miasta Starego Sącza”. Zwrócił uwagę, że jest to jednostka powiatowa i czy oferty 

internatu korzystali jedynie uczniowie ze Starego Sącza.  

 

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Bożena MYNAREK poinformowała, 

że zacytowany fragment pochodzi z aktu założycielskiego Internatu, w którym widniał zapis, że 

przeznaczony jest on tylko i wyłącznie dla uczniów z miasta Starego Sącza. Była to jedna 

z przyczyn przekształcenia Internatu w Bursę Szkolną, z oferty której będą mogli korzystać 

uczniowie z terenu całego Powiatu Nowosądeckiego, a także miasta Nowego Sącza. Kolejną 

przyczyna przekształcenia placówki jest możliwość funkcjonowania Bursy jako odrębnej jednostki, 

podczas gdy zgodnie z prawem Internat musi działać przy szkole.  

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA poddał pod głosowanie projekt 

przedmiotowej uchwały. 

 

Projekt w/w uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad 4. 

 

Kierownik Zespołu Zdrowia i Spraw Obywatelskich Dorota DOBROWOLSKA 

poinformowała, że zgodnie z ustawą konieczne jest ujednolicenie statutu Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Szpital im. dr. J. Dietla w Krynicy-Zdroju. Oprócz 

ujednolicenia, nie zostały wprowadzone żadne zmiany. 
 

 

 



Protokół Nr 3/2020, dnia 23 czerwca 2020 r. 
 

 

3 

Członek Komisji Edward Ciągło zwrócił uwagę na zapis § 15 pkt 2 lit. c, mówiący, iż do zadań 

Rady Społecznej należy przedstawianie Dyrektorowi Szpitala wniosków i opinii w sprawach 

kredytów bankowych lub dotacji. Poruszył kwestię zaciągniętego kredytu na początku kadencji, 

kiedy Rada została najwyraźniej wprowadzona w błąd w momencie postawienia przed faktem 

zaciągnięcia kredytu. 

 

Starosta Nowosądecki Marek Kwiatkowski powiedział, że faktem jest, że na początku kadencji 

Rada została postawiona przed faktem dokonanym i musiała wyrazić zgodę na zaciągnięcie 

hipoteki. Była to jednakże sytuacja wyjątkowa, jaka zaistniała na przełomie zmiany kadencji. 

Kwestia ta była szeroko omówiona na posiedzeniu Komisji Zdrowia RPN. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA poddał pod głosowanie projekt 

przedmiotowej uchwały. 

 

Projekt w/w uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 
 

Ad 5. 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA zadał pytanie dotyczące terminu 

ogłoszenia tekstu jednolitego statutu Powiatu Nowosądeckiego. 

 

Sekretarz Powiatu Nowosądeckiego Monika DZIEDZINA wyjaśniła, że podjęcie uchwały 

w sprawie przekształcenia Internatu w Bursę Szkolną spowoduję zmianę jednostki, po czym będzie 

mógł zostać ogłoszony tekst jednolity. Zwróciła ponadto uwagę na kwestię opracowania uchwały 

w sprawie uszczegółowienia zasad obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 
 

Ad 6.  
Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA podziękował wszystkim 

przybyłym za udział i zakończył posiedzenie. 

  

 

Przewodniczący 

Komisji Statutowej RPN 

 

Tadeusz Zaremba 
 

 

Protokół sporządziła: Monika Pasiut 


